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Verslag van de vergadering van de commissie Samenleving van woensdag 21 april 2004 
 

Aanwezig zijn:  

Mw. J.S. Binnerts-de Jonge (plv. voorzitter), mw. T. Zeilstra-van der Meulen (PvdA), mw. E.H. Soudain 

(PvdA), Mw. M.J.F.P. Ruhe (PvdA), mw. M.I. Creemers-Hazebroek (VVD),  mw. K.J.H. Hasper-Wolters, dhr. 

B.G. van ‘t Erve (CDA), mw. F.T. Joosse (ChristenUnie), mw. F. Laamraoui-Amsiti (GroenLinks),  dhr. J.I. 

Crebas (D66),  

dhr. N. Demirbilek (SP), dhr. R. de Wit(SGP), dhr. L.J.J. Caniels (commissiegriffier), mw. L.J. Fer 

(griffiemedw.) 

 

Ook aanwezig:  

Namens GS: mw L.M. Bouwmeester-den Broeder (gedeputeerde), dhr. J.M. Bos (gedeputeerde) 

 

Afwezig zijn: 

dhr. B.van ’t Erve (CDA), dhr. M. van Daalen, (ChristenUnie), dhr. L.H.M. Lammers (LPF),  

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet een ieder welkom. 

 

2. Vaststellen agenda 

Gezien de grote publieke opkomst die  verband houdt met het agendapunt 5.1.c.1 en het feit dat de heer 

Luiks zich gemeld heeft als inspreker stelt de voorzitter voor het agendapunt naar voren te halen. Ook stelt 

zij voor het agendapunt 5.2.c.1 De Verbeelding van de agenda af te voeren. Haar argumenten daarvoor 

hebben te maken met de late verzending van de op dit onderwerp betrekking hebbende stukken, de geringe 

respons van de fracties op vragen over De Verbeelding en het recente negatieve advies van de Cultuurraad, 

waarvan zij zich kan voorstellen dat het college zich beraadt op een reactie. De commissie stemt daarmee in 

met dien verstande dat van de D66 fractie geen vragen te verwachten zullen zijn.  

De agenda wordt gewijzigd vastgesteld. 

 

5.1.c.1.Brief van Johan Luiks over vermindering dienstverlening st. Boschhuis 

De voorzitter geeft het woord aan de heer Luiks. 

De heer Luiks dankt voor de gelegenheid die hem geboden wordt om het woord te voeren en hij geeft aan 

mede namens enkele ouders te spreken. De heer Luiks geeft aan wat voor gevolgen de bezuinigingen van 

stichting Boschhuis  voor de gezinnen betekent. Hij is van mening dat de provincie hiervoor ook 

verantwoordelijkheid draagt omdat zij een inhoudelijke en kwalitatieve taak heeft voor het zorgaanbod in de 

provincie. Ook is hij van mening dat de gedeputeerde zich niet mag verschuilen achter uitspraken en schone 

beloften van de directie van Stichting Boschhuis. 

De voorzitter informeert of de heer Luiks alvorens de provincie te benaderen zijn kritiek ook heeft voorgelegd 

aan de directie van stichting Boschhuis. De heer Luiks geeft aan meerdere pogingen te hebben ondernomen 

echter zonder resultaat.  

De SGP-fractie heeft moeite met het door de heer Luiks gebruikte woord ‘verschuilen’. De fractie geeft aan 

dat de gedeputeerde dat helemaal niet doet. 

De voorzitter geeft aan dat PS tijdens de algemene beschouwingen in mei 2004 zo breed mogelijk zullen 

ingaan op de vraagstukken rondom de jeugdzorg. 

Omdat de D66-fractie opmerkt dat een urgente actie nodig is op de door de heer Luiks geschetste 

problematiek, vraagt de voorzitter aan gedeputeerde om in te gaan op een aantal aspecten. 

Gedeputeerde Bos waardeert het dat de ouders de tijd genomen hebben om naar de commissievergadering 

te komen en om hun bezorgdheid hier op tafel te leggen. Hij geeft in een enkele zin aan dat hij in het 
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systeem van dualisme geen lid is van de commissie maar wel de behoefte heeft om aan de burgers kenbaar 

te maken hoe het college hierin staat.  

Hij schetst de financiële perikelen waarmee Stichting Boschhuis zowel in 2003 en 2004 te maken heeft. Het 

college heeft o.a. op grond van soortgelijke ervaringen met het Bureau Jeugdzorg, zich op het standpunt 

gesteld dat de organisatie orde op zaken in eigen huis moest stellen. De organisatie heeft toen een aantal 

verantwoorde maatregelen getroffen. Zeer recent heeft het college het saneringsplan van stichting 

Boschhuis ontvangen. Gedeputeerde Bos merkt op daarvan nog geen analyse gemaakt te hebben maar wel 

al opgemerkt te hebben dat aan een aantal door de provincie gestelde eisen is voldaan; t.w. het maken van 

efficiency slagen en snijden in management en staffuncties. De zorg moet zoveel mogelijk gespaard blijven. 

Maar bij zo’n saneringsoperatie is niet te voorkomen dat besparende maatregelen leiden tot niet-populaire 

maatregelen. Vervolgens geeft gedeputeerde Bos aan hoe hij samen met de 4 jeugdzorg instellingen werkt 

aan een betere organisatie van de jeugdzorg. Nu al worden er stappen gezet in de verbetering van de 

dienstverlening. Het zal echter wel enige tijd duren alvorens e.e.a. geregeld is. Gedeputeerde Bos  geeft aan 

begrip te hebben voor de zorg van de ouders, hij adviseert hen echter niet over de hoofden van de 

verantwoordelijke instanties te communiceren. De politiek kan de rol van een Raad van Toezicht of Raad 

van Bestuur niet overnemen.  

De heer Luiks merkt op dat de ouders gezien de termijnen waarin oplossingen te verwachten zijn, niet 

geholpen zijn en ten aanzien van de communicatie hebben zij al alles geprobeerd vandaar de gang naar de 

hoogste instantie die hij verantwoordelijk acht voor het aanbod van zorg.  

Gedeputeerde Bos geeft aan dat de provincie in haar regiefunctie de volledige aandacht richt op de 

jeugdzorg,; hij begrijpt dat de situatie zorgelijk en pijnlijk is met name voor degenen die er direct mee te 

maken hebben, maar de beschikbare financiën zijn slechts gering en getracht wordt deze zo efficiënt 

mogelijk in te zetten. 

 

3. Verslag van de vergadering van de commissie Samenleving  

a. d.d. 10 maart  2004 

Van de VVD-fractie 

 De fractie kan zich niet vinden in wat vermeld staat op pagina 2 bij taak 8.0.1 t.w. “Juist hierover is de 

…kunnen bepalen”  en wenst dit te vervangen door: “Omroep Flevoland is zeer belangrijk als het gaat 

om de functie van: calamiteitenzender; bijdragen aan nieuwsvoorziening uit gebied voor de inwoners dat 

vergroot band met omgeving; vergroten kennis over historie van eigen woon-/leefomgeving. 

 Bij pagina 2 taak 8.02, toevoegen bij de bijdrage van VVD-fractie: de VVD-fractie vond echter de inzet 

wat laag vanwege de toename van de provinciale taak en dat door toenemende vergrijzing op termijn 

lichte intensivering van inzet van fte’s nodig is. 

 Pagina 2 bij taak 8.1.1.:  de zin: “zij wil inzetten op hoger onderwijs, speciaal onderwijs, ….provincie”. 

vervangen door: Zij wil inzetten op een hoog ambitieniveau, speciaal in de afstemming van hoger 

onderwijs op de vraag van de arbeidsmarkt. Gaat om intensiveren van de inzet gericht op versteviging 

met de banden met de gemeenten. 

 Pagina4: bovenaan de pagina toevoegen na de zin “ de VVD-fractie legt een link met vrijwilligerswerk”, 

toevoegen: “daaraan is toegevoegd dat in de groep ouderen zowel de vraagkant van het vrijwilligerswerk 

als ook de aanbodkant vertegenwoordigd zijn.” 

Het verslag wordt met bovengenoemde wijzigingen vastgesteld. 

 

b. d.d. 24 maart 2004 

Geen opmerkingen. Het verslag wordt conform vastgesteld. 

 

4. Mededelingen 

De voorzitter informeert de commissie over een af te leggen werkbezoek bij MKD de Schelp op woensdag 

16 juni van 13.00 tot 15.00 uur.  

Overige mededelingen: 

 De voorzitter M. van Daalen is verhinderd, zijn plaats wordt ingenomen door de plaatsvervangend 

voorzitter mevrouw J.S. Binnerts-de Jonge 

 Bij agendapunt 5.c.1 staat per abuis vermeld dat een reactie van GS wordt nagezonden.  

 de heer Johan Luiks heeft zich gemeld als inspreker bij agendapunt 5.1.c.1. 

 op 27 mei 2004 van 13.30 – 17.00 uur vindt er een  debat sociaal beleid (leden van commissie 

Samenleving hebben een uitnodiging ontvangen). 

 vrijdag 18 juni 2004 Staten reünie Flevoland 2004 van 15.30 tot 18.00 uur in het provinciehuis. 

 In uw bakjes is o.a. gedeponeerd: 

- een uittreksel uit het Advies Cultuurnota 2005-2008 t.a.v. De Verbeelding (agendapunt 5.2.c.1) 

- een notitie over “Huisvesting Statushouders 2003”  

- een notitie “bijdrage provinciale regeling wonen, welzijn, zorg” 

- een uitnodiging van RAW Flevoland voor een conferentie over Balans en Privé in de sectoren Zorg 

en Welzijn in Flevoland op donderdag 22 april 2004 van 14.00 – 17.30 uur. 

Hedenmiddag is bekend geworden dat de conferentie over Balans en Privé van donderdag 22 april niet 

doorgaat. 
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5.1.a.1 Portefeuillehouder J.M. Bos –  

Mededelingen- Ontwikkelingen rond de Jeugdzorg 

Gedeputeerde Bos deelt mee dat 

- Het saneringsrapport van stichting Boschhuis recent is ontvangen.  

- Het college niet enthousiast is over de plannen van st. Boschhuis om te gaan samenwerken met 

Triade. 

- De Wet op de jeugdzorg is aangenomen door de Eerste Kamer en per 1 januari 2005 in werking 

treedt. De VVD kamerfractie heeft tegengestemd. Met ingang van 2005 zal periodiek gerapporteerd 

worden hoe doelmatig de jeugdzorg werkt en hoe de bureaucratie verder teruggebracht kan worden. 

Ook zal tweejaarlijks een tussenbalans opgemaakt worden 

 

 De procesgang van de sportnota is enigszins vertraagd. Dat betekent dat besluitvorming door PS over 

de nota niet eerder dan 2 september 2004 kan plaatsvinden. Dit heeft gevolgen voor (de communicatie 

van) de provinciale subsidiemogelijkheden voor 2005. Als er vanuit wordt gegaan dat de beleidsregels 

m.b.t. sportbeleid worden aangepast, betekent het dat de oude beleidsregels NIET meer gelden voor 

2005 en dat dit vervolgens gecommuniceerd dient te worden. Het betekent tevens dat de nieuwe 

subsidiemogelijkheden op adequate wijze in de openbaarheid worden gebracht direct na besluitvorming. 

     

5.1.b.Statenvoorstellen 

5.1.b.1. 9
e
 Wijziging van de begroting 2004 van de provincie Flevoland 

Geen opmerkingen. 

 

5.1.b.2 Vaststelling “jaarstukken 2003 van de provincie Flevoland en bestemming rekening resultaat 

De VVD-fractie merkt ten aanzien van de Zorg op dat stukken die onlangs in de maanden maart en april 

2004 zijn bekrachtigd in de jaarstukken van 2003 zijn opgenomen. Zij vraagt het college alert te zijn op de 

tijdgrens want per 1 januari 2004 is het jaar 2003 al voorbij. Voor het overige zijn er geen opmerkingen. Het 

stuk gaat naar de staten als hamerstuk. 

 

5.1.b.3 Voorjaarsnota 2004 

De VVD – fractie hecht aan een summiere informatieverstrekking bij de uitoefening van haar kaderstellende 

en controlerende rol. Zij vraagt zich af of er ten aanzien van Zorgberaad en ZGB, blad 16/17, geen sprake is 

van overlappingen. Ten aanzien van het sociaal debat hebben Statenleden een uitnodiging ontvangen voor 

27 mei. De fractie vraagt zich af of het rapport tijdig beschikbaar zal zijn.  

De D66-fractie vindt niets terug van de motie Surinamepoldermodel. En vraagt zich af of er nog vorderingen 

worden gemaakt. 

De ChristenUnie-fractie wil weten wat bedoeld wordt met de zin “ GS is voornemens om per 2005 het 

aanbod Jeugdzorg fors uit te breiden….” Zij informeert of met het gestelde bovenaan blad 17 wordt  bedoeld 

dat alleen Flevolandse jongeren worden geholpen?  Het antwoord van de gedeputeerde is bevestigend. 

De CDA-fractie vraagt zich evenals de VVD fractie af of het Zorgberaad en de ZGB elkaar niet overlappen. 

Gedeputeerde Bos geeft aan dat het ZGB zetelt in het Zorgberaad. Er is geen sprake van overlapping. 

Hij garandeert de commissieleden dat zij het rapport sociaal debat tijdig zullen ontvangen. Hij nodigt niet 

alleen de commissieleden uit maar vraagt hen ook collega fractiegenoten mee te nemen. 

Ten aanzien van de “Suriname- motie” geeft gedeputeerde toe dat dit niet direct is opgepakt. Momenteel 

wordt bekeken wat er beoogd wordt en hoe hieraan invulling kan worden gegeven.  

Ten aanzien van het sociaal debat uit de voorzitter kritiek over de gekozen datum. Deze valt een dag na de 

algemene beschouwingen, waarvoor werkende Statenleden een vrije dag hebben opgenomen. De dag eist 

nogal veel van de Statenleden en om dan nog een sociaal debat bij te wonen is een beetje te veel van het 

goede. 

Het voorstel wordt geagendeerd voor PS van 26 mei 2004. 

 

5.1.c Bespreekstukken 

5.1.c.2 Investeringsbudget Stedelijke Vernieuwing 2 

De commissie is tevreden met voorliggend stuk en complimenteert het college. 

De PvdA-fractie vraagt om al hetgeen dat zich op dit gebied nog zal voordoen te toetsen en te relateren aan 

de vastgestelde woonvisie.  

De VVD-fractie wil weten om welke reden het college besloten heeft om de hardheidsclausule zoals vermeld 

in de verordening artikel 4, lid 3 en in artikel 11 dubbel op te nemen. 

De GroenLinks-fractie is van mening dat de doelgroep “allochtonen” toegevoegd dient te worden. De PvdA 

en de D66-fractie zijn dit niet met haar eens omdat de doelgroep reeds in alle categorieën vallen. 

De GroenLinks-fractie beaamt het maar geeft aan dat het in de werkelijkheid niet zo werkt. 

De SGP-fractie wil weten of de ontwikkelingskosten die de gemeenten maken ook subsidiabel zijn. 

Gedeputeerde Bos  zegt toe te zullen nagaan of  artikel 11 kan komen te vervallen. Indien dat niet het geval 

blijkt te zijn zal hij de overwegingen daarvoor kenbaar maken aan de commissie. 
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Er zal zoveel mogelijk gehandeld worden in de lijn van de woonvisie. Gedeputeerde  Bos merkt op dat de 

allochtonengroep besloten zit in alle categorieën.  

De voorbereidings- en planontwikkelingskosten van de gemeenten zijn niet subsidiabel.  

De meerderheid van de commissie gaat akkoord met het voorstel.  

 

5.1.c.3 Concept beleidskader notitie Sportbeleid 2005 – 2009 

Zoals reeds door de gedeputeerde is medegedeeld is de procesgang van de sportnota enigszins vertraagd. 

De VVD-fractie  kan zich in grote lijnen vinden in het concept beleidskader. Ten aanzien van “Breedtesport 

Topsport merkt zij op dat de provincie topsport alleen dient te ondersteunen als er sprake is van een 

stimulans en niet zoals in de zin staat: “de provincie dient topsport te ondersteunen als stimulans voor….” 

Ten tweede kan de provincie alleen ondersteuning bieden als dit past binnen de toegekende 

begrotingsruimte. De fractie wenst dit laatste toe te toevoegen aan de laatste zin van de notitie. 

De SGP-fractie wijkt niet af van haar eerder ingenomen standpunt omdat zij van mening is dat sport geen 

doel maar een middel is om te komen tot sociale cohesie en dat gemeenten daarin een taak hebben en niet 

de provincie. Zij stemt tegen deze beleidskaders. 

De ChristenUnie-fractie is van mening dat de provincie op het gebied van sport voorwaardenscheppend 

bezig moet zijn. De conceptbeleidskaders gaan wat de fractie betreft te ver.  

De GroenLinks-fractie vindt het belangrijke aspect van de sociale cohesie terug in het concept 

beleidskaders.  

De CDA-fractie vindt tweetal belangrijke onderwerpen niet terug in het conceptbeleidskader, t.w. aandacht 

voor kwetsbare groepen zoals de gehandicapten en sport in relatie met randgroepjongeren.  

De D66-fractie kan zich vinden in de sober en t0-the-point-geformuleerde hoofdlijnen van het 

conceptbeleidskader. De fractie geeft aan dat sport wel degelijk bijdraagt aan een positief image van de 

provincie. 

De PvdA-fractie stelt voor om de doelgroepen te benoemen in kopje 1.1. Bijvoorbeeld, jongeren, 

allochtonen, gehandicapten.  

De SP-fractie is van mening dat topsport niet door de provincie gesubsidieerd moet worden. 

De LPF-fractie sluit zich aan bij het standpunt van de ChristenUnie fractie.  

De voorzitter wil van de fracties weten wat zij doen wanneer een topsportclub een beroep doet op de 

subsidie van de provincie omdat zij voornemens zijn een evenement te organiseren waarin zaken die door 

de fracties genoemd zijn, aan de orde komen.  

De SP-fractie wil daar niet van weten omdat er zij andere sociale vraagstukken zoals het onderwijs 

belangrijker acht. En zij verwijst daarbij naar het Echnaton. 

De VVD-fractie is van mening dat niet gefocussed moet worden op de topsport maar dat de mogelijkheid niet 

uitgesloten moet worden. Bovendien heeft de fractie gevraagd de zin “binnen de begrotingsruimte” toe te 

voegen. 

De D66-fractie verwijst de fracties nogmaals naar de raadpleging sportbeleid waarin duidelijk werd dat er 

een link bestaat tussen top- en breedtesport. De fractie hecht eraan dat in de zin “breedtesport heeft een 

onlosmakelijke relatie met topsport”in de notitie blijft staan. 

De voorzitter merkt op dat een bezoek aan Omniworld nog op het programma staat. Fracties kunnen dan 

met name over het punt topsport naar informeren. 

Waar het de LPF-fractie om te doen is om “Vitesse-achtige toestanden” te vermijden. De ChristenUnie-

fractie geeft aan dat het geen provinciale taak is.  

De voorzitter beëindigt de discussie en ziet de definitieve notitie waarin de vandaag opgemerkte punten 

verwerkt zijn, tegemoet in de commissie.  

 

5.1.c.4 Implementatie Wet op de Jeugdzorg: toerusting ambtelijk apparaat en uitwerking motie P “naar een 

effectieve en efficiënte jeugdzorg in Flevoland 

De fracties staan positief tegenover dit voorstel. Enkele fracties, PvdA, VVD, willen weten welke kostenpost 

daarvoor in aanmerking komt en de LPF-fractie vraagt informatie over het monitoren met de verschillende 

administratieve systemen. De SGP-fractie wil weten of het een wetenschappelijk onderzoek betrof van 

bureau Coart.  

Gedeputeerde Bos verwijst voor de dekking naar de voorjaarsnota, programma 9. Het betrof geen 

wetenschappelijk onderzoek en gedeputeerde geeft aan dat de 4 Jeugdzorginstellingen aan het bekijken zijn 

of het mogelijk is de verschillende registratie systemen op elkaar af te stemmen.  

De commissie staat positief tegenover dit voorstel. 

 

5.1.c.5 ZorggebruikersBundeling Flevoland: resultaten reorganisatieproces en werkplan 2004 

De VVD-fractie vindt het een helder stuk. Zij vraagt zich echter wel af hoe het college in de toekomst omgaat 

met het gegeven dat gesubsidieerde instellingen geen reserves mogen opbouwen en daarom geen 

middelen hebben om calamiteiten op te vangen.  

De SGP –fractie wil weten hoe de instellingen een overgebleven taakstelling moeten bekostigen wanneer 

niet de volledige subsidie wordt ontvangen. 
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De CDA –fractie wil weten wat de inbreng is van de aangesloten organisaties, hoe de besluitvorming en 

informatievoorziening geregeld is en hoeveel gesubsidieerd geld wordt doorgesluisd naar de verschillende 

organisaties. Ze informeert of er voldoende affiniteit blijft bestaan met patiënten organisaties. 

 

Mevrouw Hasper-Wolters (CDA) verlaat de vergadering om 17.09 uur. 

 

De ChristenUnie –fractie wenst de ZGB succes. De ZGB kan een heleboel willen maar zij dient ook na te 

moeten gaan of zorgverzekeraars daarin meegaan.  

De D66 –fractie spreekt zijn waardering uit voor het proces dat thans geleid heeft tot een positief resultaat. 

Gedeputeerde Bos geeft aan zich ten aanzien van de vraag van de VVD fractie in een dilemma te bevinden. 

De strakke subsidieregels bieden geen ruimte voor het opbouwen van reserves. Hij geeft aan niet te weten 

hoe dat op te lossen maar staat open voor suggesties.  

Door regelmatig en effectief te controleren tracht het college toezicht te houden. Door een combinatie van 

factoren is geen ruimte gevonden om het ZGB maximaal te subsidiëren. Voorst geeft gedeputeerde aan dat 

er geen gelden worden doorgesluisd. Het ZGB zal het plan zo professioneel mogelijk moeten uitvoeren en 

daarin zullen zij duidelijke keuzes moeten maken.  

De commissie is tevreden met de resultaten reorganisatieproces en werkplan 2004. 

 

d. Vragenronde 

ChristenUnie: de fractie mist op de agenda het punt zaken uit IPO. Zij wil concreet weten wat de stand van 

zaken is rondom het ambulancespreidingsplan.  

De heer Van der Wielen (SPV) geeft aan dat de Minister geld had uitgetrokken om de ambulancezorg te 

verbeteren. De consequenties van het Spreidingsplan moeten nog verder worden uitgewerkt. Eind mei wordt 

het in de 2
e
 Kamer besproken en zal duidelijk worden hoeveel geld daaraan zal worden besteed. 

D66 : wil weten hoe bepaalde aspecten zoals de lage intolerantiegraad van Flevolanders verwerkt zal 

worden in de omgevingsbalans. 

Gedeputeerde Bos antwoord dat ook het college daarover denkt. Het sociaal debat is een van de zaken om 

daar aandacht voor te vragen. Gedeputeerde Bouwmeester, ter vergadering aanwezig om 17.15 uur, voegt 

toe dat nog niet zeker is of de in de omgevingsbalans genoemde systematiek de juiste is.  

 

De voorzitter dankt gedeputeerde Bos waarna deze de vergadering verlaat om 17.20 uur.  

 

5.2. Portefeuillehouder L.M. Bouwmeester-den Broeder 

a. Mededelingen 

Geen. 

 

b. Statenvoorstellen 

1. 9
de

 Wijziging van de begroting 2004 van de provincie Flevoland 

De commissie adviseert het voorstel als hamerstuk te agenderen. 

 

2. Vaststellen jaarstukken 2003 van de provincie Flevoland en bestemming rekening resultaat. 

Geen opmerkingen. 

 

3. Voorjaarsnota 2004 

De VVD-fractie  hecht aan een summiere informatieverstrekking bij de uitoefening van haar kaderstellende 

en controlerende rol.Ten aanzien van het cultuurconvenant vraagt de fractie zich af of het tekenen van het 

convenant niet op een te laat tijdstip plaatsvindt. Kunnen de middelen dan nog voor 2005 worden ingezet.  

Ten aanzien van het programma wonen, wil de fractie weten of het wel verstandig is om de nieuwe nota 

Ruimte af te wachten mede in relatie tot behoud van de leefbaarheid van de kleinere kernen.  

Ten aanzien van de laatste vraag van de VVD fractie geeft de voorzitter en de VVD-fractie aan dat 

beantwoording daarvan in het verslag mag geschieden aangezien dit onderdeel in de portefeuille van 

gedeputeerde Bos thuishoort en deze de vergadering al verlaten heeft. 

Gedeputeerde Bouwmeester geeft aan dat de VVD fractie gelijk heeft ten aanzien van de gelden maar dat 

het ondervangen wordt in het cultuurconvenant. De gelden zijn dus niet weg. 

  

c. Bespreekstukken 

De Verbeelding 

Gedeputeerde Bouwmeester meldt dat De Verbeelding bezwaar aantekent tegen het advies van de 

Cultuurraad. Zij zal de commissie op de hoogte houden van de stand van zaken.  

 

d. Vragenronde 

Geen. 
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6 Presidium/Statengriffie 

 Onderstaand volgen enige aanpassingen in het vergaderschema, e.e.a. conform presidiumbesluit van 

6 april 2004: 

Commissievergaderingen van 13 mei 2004 Algemene Beschouwingen; 

09.30 – 12.30 uur: commissies Samenleving en Ruimte 

12.30 – 14.00 uur: lunch 

14.00 – 17.00 uur: commissies Bestuur en Werk 

17.00 – 19.30 uur: ( warme maaltijd / fractie overleg etc.) 

19.30 uur: reguliere statenvergadering 

 

De commissievergaderingen van 27 mei vinden plaats op de middag en avond en wel als volgt: 

Commissie Bestuur aanvang 17.00 uur 

commissie Samenleving aanvang 17.30 uur 

commissie Ruimte aanvang 19.30 uur 

commissie Werk aanvang 19.30 uur 

 

Op 17 juni 2004 begint commissie Werk om 15.30 uur. 

PS vergadering van 10 juni 2004 is vanwege Europese verkiezingen op genoemde datum verplaatst 

naar 17 juni 2004 

 

7 Rondvraag 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 

 

8 Sluiting 

De voorzitter dankt een ieder en sluit de vergadering  om 17.30 uur. 
 

Lijst van toezeggingen 

Commissie Samenleving 

 

N

R 

Datum cie. Onderwerp/toezegging Door Afdoen per 

     

1 17-12-2003 Agenderen bespreking van De Verbeelding Presidium Febr – maart 

2004 

2 18-02-2004 Op werkbezoek naar Omniworld Griffie Na de zomer 

3 18-02-2004 Notitie met betrekking tot inventarisatie dak- en 

thuislozen in Flevoland 

Gedeputeerde 

J.M. Bos 

2
e
 kwartaal 

2004 

4 21-04-2004 Het rapport mbt het sociaal debat toezenden aan 

commissieleden. 

Gedeputeerde 

J.M. Bos/SPV 

Ruim voor 27 

mei 2005 

5 21-04-2004 Nagaan of  artikel 11 van de verordening 

“Investeringsbudget Stedelijke Vernieuwing”  kan 

komen te vervallen 

Gedeputeerde 

J.M. Bos/ROV 

26-05-2005 

6 21-04-2004 Werkbezoek aan MKD de Schelp in Lelystad op 16 juni 

2004 van 13.00 – 16.00 uur 

Griffie ism SPV 16-06-2004 

7 21-04-2004 Stand van zaken De Verbeelding Gedeputeerde 

L.M.Bouwmeeste

r 

 

 

 

Vastgesteld te Lelystad, d.d………………………………………..2004  

 

De voorzitter      de commissiegriffier 

 


